



www.eurocert.gr



CERTIFICATE

СЕРТИФИКАТ

EUROCERT certifies that the Company:
EUROCERT удостоверяет, что Компания:

JSC "ASSOCIATION "PAINTS OF YAROSLAVL"

Legal address: 17, Ostashinskaya str., Yaroslavl, Russia, 150044

Actual address: 118A, Bolshaya Fyodorovskaya str., Yaroslavl, Russia, 150002



ОАО "ОБЪЕДИНЕНИЕ "ЯРОСЛАВСКИЕ КРАСКИ"

Юридический адрес: 150044, Россия, г. Ярославль, ул. Осташинская, д.17

Фактический адрес: 150002, Россия, г. Ярославль, ул. Большая Федоровская, 118А

Implements Management System that conforms to the requirements of the standard
Применяет Систему Менеджмента в соответствии с требованиями стандарта

EN ISO 9001:2008

For the following scope:
В отношении следующей области деятельности:

DEVELOPMENT, PRODUCTION AND SALES OF DECORATIVE PAINT MATERIALS.

РАЗРАБОТКА, ПРОИЗВОДСТВО И ПРОДАЖА ДЕКОРАТИВНЫХ ЛАКОКРАСОЧНЫХ МАТЕРИАЛОВ.

Certificate Number / Номер Сертификата: **132RUQS**

Date of 1st issue / Дата 1^{го} выпуска: **23/10/2012**

Latest Issue Date / Дата последнего выпуска: **04/09/2015**

This Certificate is valid till / Сертификат действителен до: **03/09/2018**

For the Certification Body
Уполномоченное лицо от Органа по Сертификации

GEORGIOS N. SIFONIOS
Director of Development
Директор по Развитию



The validity of this certificate is subject to annual surveillances.

Please check the validity of the certificate from our website using the password **4h8uwF1c**

Lack of fulfillment of the conditions set out in the Certification agreement №17.2015 may render this certificate invalid.

Действие сертификата подтверждается ежегодными надзорными проверками.

Пожалуйста, проверьте действие сертификата на нашем сайте, используя пароль **4h8uwF1c**

Сертификат теряет силу в случае невыполнения условий Соглашения о сертификации системы менеджмента №17.2015.



MS Certification
Cert. No.: 3-3